
Årsmøte Friidrettsgruppa 2024-02-20-1900, Møterom Basishallen. 

Oppmøtte:  Jørund Vatne Eriksen, Ingvild G. Selvåg, Bjørg Bakke Holstad, Kai Kvalsund, 
Borghild Holstad, Geir Sæther, Malin Flø Husøy, Julianne Flø, Kristin Elisabeth Dimmen Alvestad, 
Anna Klara Måseide, Elisabet Grimstad Kirkebø, Synne Selvåg Larsen, Tiril Grimstad Kirkebø, 
Odd Erling N. Eriksen (ref.) 

 

a) Innkalling: Godkjent ved akklamasjon. 
 
 

b) Møteorden:  
a. Underskrivere av årsmøtereferat: Kai Kvalsund og Bjørg Bakke Holstad 
b. Ordstyrer: Geir Sæther 
c. Referent: Odd Erling N. Eriksen 

 
 

c) Årsmelding: Lest opp for årsmøtet. Det refereres til denne. Det observeres fra årsmøtet 
at dette var en sjeldent god årsmelding. Godkjent ved akklamasjon. 
 
 

d) Resultatrapport og regnskap fremlagt av Geir Sæther. Diskusjon rundt tallene i disse.  
 
Hovedtrekk: Det er vanskeligere å få tak i penger i år enn det har vært på lenge. Det er dog 
gledelig å se at det er høy oppslutning om treningsavgiften; her har vi nær 100% dekning. 
 
Ellers har vi i løpet av året funnet flere tilskuddsordninger vi kan søke på, blant annet 
refundering av (deler) av utstyrskostnadene fra Idrettsforbundet. Vi ser også ut til å få 
draktstøtte fra SBM. I sum gjør dette at vi ser at 2024 blir utfordrende, men at vi har 
kontroll. Mer om dette under budsjettbehandlingen. 
 
Fjorårets regnskap viser et underskudd på 84000kr; vi ligger dog an til å få refundert hele 
eller store deler av kostnadene til draktinnkjøp i 2023, noe som vil snu dette til et lite 
overskudd. I mellomtiden har vi tært av egenkapitalen til gruppa. 
 
Resultatrapport/regnskap godkjent. 

 

e) Budsjett 2024. Legges frem av Geir Sæther. 
 
Diskusjon rundt inntektskilder til friidrettsgruppa.  

 Tombola, det være seg under Hadarleikane eller andre arrangementer?  
o Fordrer at vi ska er til veie gevinster og ruller lodd – dette siste 

kan være fin dugnad under ledige stunder på Veidekkelekene. 
 Enighet om at folk synes det er moro at folk kommer på døra, heller enn å 

ta alt via nett. 
 Friidrettsskole et alternativ. Dimna har gode erfaringer med dette. Vi må 

lære å krype før vi kan gå, start med et beskjedent tilbud som vi klarer å 



levere på en måte som gir foreldre (og barn!) lyst til å oppsøke 
arrangementet igjen! 

 Arrangement for flyktninger/asylsøkere? 
 Bør forsøke å få sponset kveldsmatene (fra Bunnpris, eksempelvis) 

En formalisering av sponsorforespørsler kan være gunstig – lage et skriv som legges ved 
søknader, legge frem arbeidet i gruppa og hva en får tilbake ved å sponse oss. 

Stor grad av usikkerhet mht. inntekter, men det er budsjettert til et godt overskudd, som 
burde posisjonere oss bra for 2025, selv om ikke alle inntektene skulle slå til.  

 Årsmøtet godkjenner utkast til budsjett. 

 

f) Valg. 
 
Julianne Flø og Geir Sæther går ut av styret etter endt periode. TAKK! 
 

a. Styremedlem 1:  Kristin Elisabeth Dimmen Alvestad valgt for to år. 
b. Styremedlem 2:  Malin Flø Husøy for to år. 

 
c. Valgnemnd 1:   Elisabet Grimstad Kirkebø for to år 
d. Valgnemnd 2:   Geir Sæther for to år. 

Alle valgt ved akklamasjon. 

I tillegg til overnevnte består styret nå av Ingvild Selvåg Larsen, Anna Klara Måseide og 
Odd Erling N. Eriksen. (Samtlige med ett år igjen av valgperioden). 

Styret konstituerer seg selv. Odd Erling Eriksen kaller inn til neste ordinære styremøte. 
(innen medio mars) 

 Årsmøtet hevet 2045. 

 

 

 

For årsmøtet, 

 

 

Kai Kvalsund     Bjørg Bakke Holstad 


